
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Здравствуйте друзья. Если Вы еще не определились какой язык 
программирования лучше учить - мы рекомендуем Вам прочитать статью. В 
ней приведены самые востребованные языки программирования по версии 
таких it гигантов - как Google, Facebook, ​GitHub​  и самое главное в нашей школе 
мы обучаем большей части из этого списка. Мы преподаем только самые 
востребованные знания, которые действительно нужны в работе. И наши 
преподаватели программирования - действующие программисты, которые 
точно знают что нужно знать веб разработчику 

 
1. C++ 

Наиболее популярными продуктами, написанными на C++, являются 
Windows и Google Chrome, Mac os X and Safari, ​Mozilla Firefox и 
Thunderbird, Сервер MySQL 
 

2. Java 
Считается, что Java в основном используется в корпоративной 
разработке и банках, но первое место языку обеспечила скорее 
популярность Android, ведь Java является главным языком для этой 
платформы. 
Наиболее популярным продуктом, написанным на ​Java: Android 
приложения 
 

3. Python 
Python – один из современных языков программирования, стремительно 
завоевывающий популярность. Сегодня разработчиков на Python становится 
больше. Одновременно растет и его востребованность. 
Язык отличается простым синтаксисом, гибкостью в работе и высокой 
скоростью реализации проектов. На нем успешно обучают детей основам 
программирования, так как Python – прост в изучении и способствует развитию 
системного мышление. Также на этом же языке пишут нейронные сети, 
программное обеспечение для анализа BigData и разработок в сфере 
искусственного интеллекта. Применяется он и в веб-сервисах, и при 
разработке прикладных программ, в том числе, игровых. На этот язык стоит 
обратить особое внимание. Так же его очень любят в таких компаниях как 
Google, Yahoo, NASA, Industrial Light & Magic и даже Microsoft 
 
 
 
 
 
 
 



4. JavaScript 
Вы интересуетесь веб-разработкой? Тогда без JavaScript вам никак не 
обойтись. На этом языке пишутся страницы и блоки с анимацией, летающими и 
вращающимися картинками, многими другими динамичными украшениями. 
Применяется он для интерактивных кнопок, форм и многого другого. JavaScript 
— важная часть любой Front-end разработки.JavaScript широко используется в 
браузерных операционных системах. Если вы изучаете HTML/CSS, 
обязательно дополните свой список этим языком. 
 

5. CSS 
формальный язык описания внешнего вида документа, написанного с 
использованием языка разметки. Преимущественно используется как 
средство описания, оформления внешнего вида веб-страниц, 
написанных с помощью языков разметки HTML и XHTML, но может также 
применяться к любым XML-документам, например, к SVG или XUL 
 

6. HTML 
HTML — стандартизированный язык разметки документов во Всемирной 
паутине. Большинство веб-страниц содержат описание разметки на 
языке HTML.  

 
7. PHP 

PHP ‒ самый популярный язык для WEB-разработчиков. На нем пишут CMS и 
дополнения к серверной части сайтов. В принципе, на PHP сегодня работает 
более 2/3 всех интернет-ресурсов, от небольших визиток до крупнейших 
социальных сетей. 
В PHP нет жесткой структуры. Он гибок и прост, исходный код открытый. Еще 
один плюс – реализована работа с базами данных. Знание этого языка – очень 
важно для любого веб-разработчика 

 
8. C 

Этот язык используется везде, и код на нем можно запустить буквально 
на любой вычислительной платформе. И если Вы хотите увидеть 
красоту чистого программирования и алгоритмов, то рекомендуем Вам 
изучить этот язык.  
 

9. Shell 
Дает пользователю возможность общаться с операционной системой на 
языке высокого уровня, UNIX может выполнять задачи, недоступные 
менее сложным операционным системам. Команды, которые обычно 
должны писаться на традиционных языках  программирования, здесь 
могут быть записаны в нескольких строчках процедуры Shell 



მოგესალმებით ძვირფასო მეგობრებო. თუ თქვენ ჯერ ვერ გადაწყვიტეთ 
დაპროგრამების რომელი ენა აირჩიოთ - ჩვენ გირძჩევთ წაიკითხოთ ეს სტატია. აქ 
მაგალითებად მოყვანილია ყველაზე მოთხოვნადი დაპროგრამების ენები ისეთი IT 
გიგანტების ვერსიით როგორიცაა -  Google, Facebook, ​GitHub და რაც მთავარია ჩვენ 
სკოლაში ვასწავლით ამ სიიდან ენების ძირითად ნაწილს. ჩვენ ვაძლევთ მხოლოდ 
მოთხოვნად ცოდნას, რომელიც მართლა გამოგადგებათ სასავლოდ. და ჩვენი 
პროგრამირების მასწავლებლები - თვითონ არიან პროგრამისტები, რომლებმაც ზუსტად 
იციან რა უნდა იცოდეს web-პროგრამისტმა 
 
1. C++ 
ყველაზე ცნობილი პროდუქტები, რომლებიც დაიწერა C++, ესაა Windows და Google 
Chrome, Mac os X და Safari, ​Mozilla Firefox და Thunderbird, MySQL სერვერი 
 
2. Java 
მიიჩნევენ, რომ Java-ს ძირითადად იყენებენ კორპორაციული შემუშავებისთვის და 
ბანკებისთვის, მაგრამ პირველი ადგილი ამ ენას უზრუნველყო  ​Android-ის 
პოპულარობამ, რადგან Java არის ამ პლათფორმის მთავარი ენა.  
ყველაზე პოპულარული პროდუქტი, დაწერილი Java-ზე: ​Android აპლიკაციები.  

 
3. Python 
Python - ერთ-ერთი ყველაზე თანამედროვე დაპროგრამების ენა, რომელმაც სწრაფად 
შეიძინა პოპულარობა. დღეს ​Python დეველოპერების რაოდენობა მატულობს და 
მატულობს ამ ენის მოთხოვნადობა. 
ენა გამოირჩევა უბრალო სინტაქსობით, მუშაობის მოქნილობით და პროექტების 
რეალიზაციის მაღალი სიჩქარით. ამ ენაზე წარმატებით ასწავლიან ბავშვებს 
დაპროგრამების საფუძვლებს, რადგან Python-ი არის ადვილი შესასწავლად და 
ეხმარება სისტემური აზროვნების განვითარებას. ასევე ამ ენაზე წერენ ნეირონულ 
ქსელებს, პროგრამული უზრუნველყოფა BigData ანალიზირებისთვის და ხელოვნური 
ინტელექტის შემუშავებისთვის. მას იყენებენ web-სერვისებში და აპლიკაციებში, მათ 
შორის თამაშებშიც. ამ ენას განსაკუთრებული ყურადღება უნდა მიექცეს. აგრეთვე ეს ენა 
ძალიან უყვართ ისეთ კომპანიებს როგორიცაა ​Google, Yahoo, NASA, Industrial Light 
& Magic და Microsoft 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
4. JavaScript 
გაინტერესებთ ვებ-დაპროგრამება? მაშინ ​JavaScript-ის გარეშ თქვენ ვერ შეძლებთ. ამ 
ენაზე იწერება ანიმირებული გვერდები და ბლოკები, მფრინავი და მბრუნავი სურათები 
და მრავალი სხვა დინამიური დეკორაციები. იგი გამოიყენება ინტერაქტიული 
ღილაკებისთვის, ფორმებისთვის და მრავალი სხვა. ​JavaScript - მთავარი ნაწილია 
Front-end დეველოპერისთვის. იგი ფართოდ იყენება ბრაუზერის ოპერაციულ 
სისტემებში. თუ თქვენ შესწავლით HTML/CSS, მაშინ აუცილებლად შეივსეთ თქვენი 
ცოდნა ამ ენით. 
 
5. CSS 
დოკუმენტის გარეგნობის აღწერის ფორმალური ენა, დაწერილი ჰიპერტექსტური 
აღწერის ენის გამოყენებით. ძირითადად გამოიყენება, როგორც ვებ-გვერდების 
გარეგნობის ჩამოყალიბების საშუალება, დაწერილი აღწერის ენების გამოყენებით 
HTML და XHTML, მაგრამ შეიძლება ასევე გამოყენებული იქნას XML-დოკუმენტებთან, 
მაგალითად, SVG ან XUL 
 
6. HTML 
HTML — ინტერნეტში დოკუმენტის აღწერის სტანდარტირებული ენა. უმეტესი 
ვებ-გვერდები შეიცავენ აღწერას HTML ენაზე. 
 
7. PHP 
PHP - ყველაზე პოპულარული ენა web-დეველოპერებისათვის. მასზე წერენ CMS და 
საიტის სერვერული ნაწილის. პრინციპში, დღეს PHP-ზე მუშაობს ინტერნეტ-რესურსების 
⅔ , უმცირესი სავიზიტო საიტებიდან უდიდეს სოციალურ ქსელებამდე. PHP-ში არ არის 
მკაცრი სტრუკტურები. იგი მოხერხებული და ადვილია, ვრცელდება ღიად. კიდევ ერთი 
პლიუსი - რეალიზებულია მონაცემთა ბაზასთან მუშაობა. ამ ენის ცონა აუცილებელია 
ვებ-დეველოპერებისთვის.  
 
8. C 
ეს ენა იყენება ყველგან და მისი კოდი შეიძლება გაიშვას ყველა გამომთვლელ 
პლათფორმაზე.  თუ გსურთ დაინახოთ სუფთა პროგრამირებისა და ალგორითების 
სილამაზე, მაშინ გირჩევთ შეისწავლოთ ეს ენა. 
 
9. Shell 
აძლევს მომხმარებელს საშუალებას დაუკავშირდეს ოპერაციულ სისტემას მაღალი დონის 
ენაზე, UNIX შეუძლია შეასრულოს ამოცანები, რომლებიც არა ხელმისაწვდომი ნაკლებად 
რთული ოპერაციული სისტემებისთვის. ბრძანებები, რომლებიც ჩვეულებრივ უნდა იყოს 
დაწერილი ტრადიციულ დაპროგრამების ენებზე, აქ შეიძლება იყოს დაწერილი Shell-ის 
პროცედურის რამდენიმე ხაზში. 
 
 



 
 
-------------------------------------------------English----------------------------------------------- 
Hello, friends. If you have not yet decided which programming language is best to 
learn - we recommend you to read this article. It contains the most popular 
programming languages, according to the version of such giants as Google, 
Facebook, GitHub - and most importantly: in our school we teach most of this list. 
We teach only the most popular knowledge that is really needed in the work. And our 
programming teachers are current programmers who know exactly what the web 
developer needs to know. 

 
1.C++ 

The most popular products written in C ++ are Windows and Google Chrome, Mac 
OS X and Safari, Mozilla Firefox and Thunderbird, MySQL Server 
 

2.Java 
It is believed that Java is mainly used in corporate development and banks, but the 
first place was provided by the popularity of Android, since Java is the main 
language for this platform. 
The most popular products written in Java: Android applications 
 

3.Python 
Python is one of the modern programming languages ​​that is rapidly gaining 
popularity. Today there are more Python developers.  At the same time, demand on 
Python is growing. 
The language has a simple syntax, flexibility in work and high speed of project 
implementation. It successfully teaches children the basics of programming, since 
Python is easy to learn and contributes to the development of systems thinking. 
Neural networks, software for BigData analysis and development in the field of 
artificial intelligence are also written in the same language. It is used in web services, 
and in the development of application programs, including gaming. On this language 
you should pay special attention. It is also very much loved by companies such as 
Google, Yahoo, NASA, Industrial Light & Magic and even Microsoft. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
4.JavaScript 

Are you interested in web development? Then without JavaScript you can not do 
anything. Pages and blocks with animation, flying and rotating pictures, many other 
dynamic decorations are written in this language. It is used for interactive buttons, 
forms, and more. JavaScript is an important part of any front-end development. 
JavaScript is widely used in browser-based operating systems. If you are learning 
HTML / CSS, be sure to supplement this language in your list with 
 

5.CSS 
A formal language for describing the appearance of a document written using a 
markup language. It is mainly used as a means of describing, shaping the 
appearance of web pages written using HTML and XHTML markup languages, but 
can also be applied to any XML documents, for example, SVG or XUL 
 

6.HTML 
HTML is the standardized markup language for documents on the World Wide Web. 
Most web pages contain HTML markup. 
 

7.PHP 
PHP is the most popular language for web developers. CMS and additions to the 
server side of the sites are written on it. In principle, PHP now has more than 2/3 of 
all online resources, from small business cards to the largest social networks. 
There is no rigid structure in PHP. It is flexible and simple, the source code is open. 
Another plus - implemented work with databases. Knowledge of this language is very 
important for any web developer. 
 

8.C 
This language is used everywhere, and the code on it can be run literally on any 
computing platform. And if you want to see the beauty of pure programming and 
algorithms, we recommend that you learn this language. 
 

9.Shell 



Shell allows the user to communicate with the operating system in a high-level 
language, UNIX can perform tasks that are inaccessible to less complex operating 
systems. Commands, which should normally be written in traditional programming 
languages, can be written here in a few lines of the Shell procedure. 


